

Date: 09/03 /2021
 Ref: 182/2021

التاريخ: 2021/03/09
 إشارتنا: 2021/182

M.S/ Boursa Kuwait

المحترمين السادة/ شركة بورصة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Supplementary Disclosure - Exercise
 of Call Option to Redeem Subordinated Tier
 2 Bonds**

**الموضوع: إفصاح مكمل بخصوص ممارسة خيار استرداد
 سندات دين مساندة ضمن الشريحة الثانية لرأس المال**

Reference to the above mentioned subject, and in accordance with the provisions of Chapter 4 of Module 10 concerning the disclosure of Significant Information and the Announcement Mechanism thereto of the Executive bylaw no. (7) of 2010 regarding the Establishment of CMA, regulating Securities activities and amendments thereof, please find attached the form of supplementary disclosure of material information related to the announcement that Burgan Bank has completed the redemption of the KD 100 million Subordinated Tier 2 bonds issued on 9 March 2016 (the "Bonds") in accordance with Condition 4(d) (Call Option) of the terms and conditions attaching to the Bonds as outlined in the Bonds' Prospectus dated 9 March 2016.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر المتعلقة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وأ آلية الإعلان عنها من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، تجدون مرفقا نموذج الإفصاح المكمل والمتصل بالإعلان عن أن بنك برقان قد استرد سندات دين مساندة ضمن الشريحة الثانية لرأس المال بقيمة 100 مليون دينار كويتي والصادرة في 9 مارس 2016 ("السندات") وفقاً للشرط 4 (د) (خيار الاسترداد) من الشروط والأحكام المرفقة بالسندات كما هو موضح في نشرة اكتتاب السندات المؤرخة 9 مارس 2016.

Best regards,

وتفضليوا بقبول فائق الاحترام،


 خالد الزومان
 Khalid Al-Zouman
 Group Chief Financial Officer
 رئيس المدراة المالية للمجموعة




نموذج الإفصاح المكمل
